
Protokół nr 46/18
z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
w dniu 17 września 2018 r.

Ad 1.
Otwarcia posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
członków Komisji oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca Komisji Dorota
Mrówka. Obrady rozpoczęto 17 września 2018 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:53
tego samego dnia. Na statutową liczbę 5 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 5
członków komisji (obecność członków komisji wg listy obecności, stanowiącej załącznik do
nin. protokołu).

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
1. Wojciech Jagiełło - II Zastępca Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-

gospodarczych;
2. Tadeusz Orlik- główny Księgowy.
3. Iwona Szweda – kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i

Zdrowia;
4. Maja Dobber-Mrożek - zastępca kierownika Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw

Socjalnych i Zdrowia;
5. Danuta Ceglarek - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie

Koźlu;
6. Anna Bragiel- Dyrektor Ś. D. S ,,Promyczek”.
7. Stanisław Węgrzyn- Dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w

Kędzierzynie-Koźlu,
8. Mikołaj Miścicki- radca prawny;

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 45 z dnia 20 sierpnia 2018 r.
4. Analiza wykonania budżetu miasta za I półrocze 2018 r. w zakresie działania komisji.
5. Propozycje zadań do budżetu  miasta na 2019 r.
6. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
7. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poddała pod głosowanie ww. porządek obrad.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad..

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0



Wyniki imienne:
ZA (3)
Dorota Mrówka, Ewa Odulińska, Grażyna Radka
BRAK GŁOSU (2)
Sylwia Artuna, Beata Łobodzińska

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 45 z dnia 20 sierpnia 2018 r.
Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poinformowała, że projekt protokołu został
przesłany radnym na pocztę elektroniczną oraz znajduje się na sali.  Nikt nie zgłaszał uwag.
Zapytała, czy w tej chwili ktoś wnosi uwagi do ww. protokołu, wobec braku uwag
poinformowała, że komisja zapoznała się i bez uwag przyjęła przyjmuje protokół nr 45 z dnia
20 sierpnia 2018 r.(przez aklamację).

Komisja bez uwag przyjęła protokół nr 45/18 (przez aklamację).

Ad 4.
Analiza wykonania budżetu miasta za I półrocze 2018 r. w zakresie działania komisji.
(informacja stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poinformowała, ze komisji został przedstawiony
materiał pisemny, w posiedzeniu komisji uczestniczy Skarbnik Miasta oraz wyznaczeni
Dyrektorzy i Kierownicy, otworzyła dyskusję.

Grażyna Radka zapytała czy z realizacją zadań dot. dodatków mieszkaniowych ( wykonanych
w 81%)  oraz wydatkami związanymi ze świadczeniami stałymi ( wykonanych w 72%) czy
będzie problem z ich dalszą realizacją.

Iwona Szweda – kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i Zdrowia
wyjaśniła, że nie ma zagrożenie w realizacji tych zadań.

Danuta Ceglarek - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu,
że również nie ma zagrożenie w realizacji tych zadań, środki na wypłatę świadczeń, są
otrzymywane z budżetu państwa.

Grażyna Radka zapytała o zadanie dot. wynagrodzeń, jest również wysoki stopień wykonania
zadania, czy starczy środków do końca roku.

Tadeusz Orlik - Główny Księgowy wyjaśni tę kwestię w terminie po dokładnej analizie.

Wobec wyczerpania dyskusji Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poinformowała, że
komisja zapoznała się i przyjęła analizę wykonania budżetu za I półrocze 2018 roku w
zakresie działania komisji.



Radna Grażyna Radka zgłosiła wniosek pisemny w sprawie:
,,proszę o analizę, czy istnieje możliwość włączenia do programu profilaktyki zdrowotnej
badania przepływu żylnego nóg (kończyn dolnych) gdyż istnieje duże zagrożenie zdrowotne
oraz jest tendencja wzrostowa choroby).
Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poddała po głosowanie ww. wniosek.

Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych
poinformował, że program oraz badania zależą od radnych.

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka zapytała czy można zwiększyć ilość steet-
workerów, oraz aby zostali zatrudnieni na stale, gdyż obecnie pracują na umowę zlecenie.

Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych
poinformował, że proponuje  należy wnioskować, aby inwestycje realizaowane w obszarze
pomocy społecznej lub zdrowia bedą wydatkowane lub aby zwięszyć środki na badania
profilaktyczne.

Danuta Ceglarek - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu
wyjaśniła, że nie widzi potrzeby zwiększenia ilości godzin pracy dla steet-workerów w trybie
umowy o pracy. Natomiast w trybie umowy o p[racę mogliby pracować większą ilość godzin.
Poprosiła o pomoc i środki na pilny remont Domu Dziennego Pobytu nr 2 .

Ad 5.
Propozycje zadań do budżetu  miasta na 2019 r.

Radna Dorota Mrówka zgłosiła wniosek do budżetu miasta (zał. nr 1) dot. wykonania
parkingu i windy przed szkołą w której ma być zlokalizowany ,,Promyczek”, szczegółowo go
wyjaśniając.

Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych
poinformował, że parking, winda a nawet  wykonanie placu do odpoczynku dzieci są
potrzebne. Lecz nie wie czy te wszystkie inwestycje zostaną w następnym roku zrealizowane.

Radna Grażyna Radka odczytała ponownie wniosek pisemny w sprawie:
,,proszę o analizę, czy istnieje możliwość włączenia do programu profilaktyki zdrowotnej
badania przepływu żylnego nóg (kończyn dolnych) gdyż istnieje duże zagrożenie zdrowotne
oraz jest tendencja wzrostowa choroby).

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poddała po głosowanie ww. wniosek .

Głosowano wniosek w sprawie:
wniosek Grażyny Radki nr.1 .
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Sylwia Artuna, Beata Łobodzińska, Dorota Mrówka, Ewa Odulińska, Grażyna Radka

Komisja udzieliła poparcia wnioskowi (5 głosów ,,za”).



Radna Dorota Mrówka odczytała wniosek do budżetu miasta (zał. nr 1) dot. wykonania
parkingu i windy przed szkołą w której ma być zlokalizowany ,,Promyczek”, szczegółowo go
wyjaśniając. Również środków na remont DDP nr 2.

Głosowano wniosek w sprawie:
wniosek radnej Doroty Mrówki nr 2.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (5)
Sylwia Artuna, Beata Łobodzińska, Dorota Mrówka, Ewa Odulińska, Grażyna Radka

Komisja udzieliła poparcia wnioskowi.

Ad 6.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Koleiny termin komisji został ustalony na 8 października 2018 r. Komisja  w porządku obrad
ma zaplanowaną wizytę w DDP nr 5. Możliwe że termin ulegnie zmianie lub będzie
wymagana druga część komisji na godzinę przez Sesją. Trudno jej ustalić termin ponieważ
odbywają się wybory, nie zna terminu kolejnej sesji.

Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych
poinformował, że decyzja o terminie należy do radnych. Podziękował za wspaniałą
wspołpracę z komisją.

Grażyna Radka poinformowała, że odbyło się spotkanie w temacie,, gdy pacjenci są
wypisywani ze szpitala w weekend, wracają do pustego domu, lecz nie jest im zapewniona
opieka, z uwagi, że jest to weekend a tzw. TZ nie pracują w weekendy’. Planowane jest
spotkanie z przedstawicielem Caritas w tym zakresie.

W dyskusji w tym zakresie wzięli udział radna Ewa Odulińska, Beata Łobodzińska, Sylwia
Artuna, wyjaśnień udzielił Wojciech Jagiełło - Zastępca Prezydenta Miasta ds. oświatowych o
społeczno-gospodarczych oraz Iwona Szweda – kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej
Spraw Socjalnych i Zdrowia.

Ad 7.
Zakończenie obrad.
W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad, przewodnicząca komisji
Dorota Mrówka podziękowała za aktywne uczestnictwo i o godz. 16.53 zamknęła posiedzenie
komisji.
Protokołowała

Anna Dworaczek
PRZEWODNICZĄCA KOMISJI

Dorota Mrówka


